Break Through Era Limited
超越時代有限公司
Address : Rm. 1601, 16/F, Citimark, 28 Yuen Shun Circuit, Shatin, N.T., Hong Kong
新界沙田源順圍28號都會廣場16樓1601室
Tel (電話)：24542428 / 93081726  Fax (傳真)：24640303  
Email (電郵)：breakthroughera@biznetvigator.com  Website (網址)：www.nurse-btera.com.hk

Application Form報名表
	Name in Chinese (中文姓名) 

	  

	
Photo
相片

	Name in English (英文姓名)
(In block letter) (以正偕填寫)
	

	

	Sex (性別) :
	

	

	Course Title (課程名稱)：
	


	Course Code (課程編號)：
	

	Correspondence address (通訊地址) :
	


	Email address (電郵地址) :
	

	Fax no. (傳真號碼) :
	

	Tel no. (電話號碼)：
	


The above information is used for course registration and will be reviewed by our staff only.以上資料只供內部職員查閱及課程登記之用。
Information on course application
1. Complete the application form and attach a cheque, receipt of transaction through bank or ATM . Mail to Rm. 1601, 16/F, Citimark, 28 Yuen Shun Circuit, Shatin, N.T., Hong Kong or fax to 24640303.
1. Method of payment：
· Crossed cheque payable to “Break Through Era Limited”, post-dated cheque will not be accepted.
1. Transaction through bank or ATM.  The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited (HSBC) 
Account No.: 817-109671-292 (Please keep the receipt)
1. 1st installment should be settled 2 weeks before the commencement of course, if not, the seat will not be reserved.
1. For cash payment, addition 1.5% of total amount will be charged.
報名須知
1. 表格填妥後，連同支票、銀行過户存根或自動櫃員機(ATM)通知書寄回新界沙田源順圍28號都會廣場16樓1601室或傳真24640303。
2. 繳交學費方法：
   -  劃線支票註明收款人「超越時代有限公司」，不接受期票
   -  經銀行或自動櫃員機轉賬至滙豐銀行户口號碼817-109671-292 (請保留收據)
3. 如學員未能於開課前兩星期繳交學費，學位將不予以保留
4. 如現鈔付款，需收手續費(每張金額的1.5%)

Signature簽署：						       Date日期：				     	

